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BRM.0002.6.2019 

 

Protokół Nr X/19 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 17 lipca 2019 r. 

 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury - Zamek ul. Gen. 

J. Sowińskiego 2. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, radny Leszek Jakubowski – nieobecny usprawiedliwiony, 

radny Piotr Sadza – nieobecny usprawiedliwiony, radna Wioleta Turek– nieobecna 

usprawiedliwiona.   

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, sekretarz Dorota 

Kubiś, skarbnik Iwona Czarnota, radca prawny Paweł Kaczmarek oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

 

Przewod. obrad poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z prac Burmistrza za okres między sesjami. 

4. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

północno-wschodniej części miasta Szydłowiec; 

2) stwierdzenia ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie 

gminy Szydłowiec; 

3) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych; 

4) zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników; 

5) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych i innych nauczycieli 

specjalistów oraz nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz 

określenia trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi 

zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy 

obowiązkowy wymiar godzin; 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec; 

8) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec; 

9)  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach 

dla osób bezdomnych; 

10) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu; 

11) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Szydłowiec; 

12) pozbawienia kategorii drogi gminnej części ulicy Kościuszki w Szydłowcu; 

13) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Szydłowiec na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego;  

14) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części; 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej; 

16) wyznaczenia aglomeracji Szydłowiec; 

17) wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/29/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2019-2030; 

18) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2019 Nr 

IV/30/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Wniosek 1 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś w imieniu Burmistrza Szydłowca zawnioskowała 

o zmianę kolejności podejmowanych uchwał wymienionych w punkcie 5 w następujący 

sposób: punktu 5 ppkt 2 w miejsce pkt 5 ppkt 1, pkt 5 ppkt 1 w miejsce pkt 5 ppkt 2, 

pkt 5 ppkt 17 w miejsce pkt 5 ppkt 3 oraz pkt 5 ppkt 18 w miejsce pkt 5 ppkt 4. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie wniosek w systemie elektronicznym - załącznik nr 

2 do protokołu.  

 

Wniosek 2 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś w imieniu Burmistrza Szydłowca zawnioskowała o zdjęcie 

z porządku obrad sesji pkt 5 ppkt 18 tj. projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Szydłowiec, a w jej miejsce wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr 72/09 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 15 czerwca 2009 

roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji Szydłowiec. 
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Przewod. obrad poddał pod głosowanie wniosek w systemie elektronicznym - załącznik 

nr 3 do protokołu.  

 

Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z prac Burmistrza za okres między sesjami. 

4. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) stwierdzenia ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie 

gminy Szydłowiec; 

2) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północno-

wschodniej części miasta Szydłowiec; 

3) wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/29/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

grudnia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2019-2030; 

4) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2019 Nr 

IV/30/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r. 

5) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych; 

6) zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników; 

7) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 roku; 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i innych nauczycieli specjalistów oraz 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków 

i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć 

można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin; 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec; 

10) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec;  

11) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla 

osób bezdomnych; 

12) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu; 

13) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Szydłowiec; 

14) pozbawienia kategorii drogi gminnej części ulicy Kościuszki w Szydłowcu; 

15) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Szydłowiec na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego;  

16) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części; 
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17) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

18) zmiany uchwały Nr 72/09 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 15 czerwca 

2009 roku w sprawie wyznaczenia aglomeracji Szydłowiec. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewod. obrad M. Koniarczyk w imieniu własnym i Rady Miejskiej w Szydłowcu 

podziękował sołtysom, którzy zakończyli kadencję, za ich prace i zaangażowanie na rzecz 

rozwoju i poprawy jakości życia w całej gminie.  

Pogratulował wszystkim nowym sołtysom i życzył powodzenia oraz dalszych sukcesów 

zawodowych i osobistych.  
 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew dołączył się do podziękowań Przewodniczącego RM, 

podziękował za okres współpracy. Wiele dobrego zostało wspólnie zrobione i myśli, że może 

kiedyś jeszcze będzie dane wspólnie pracować i pomagać mieszkańcom.  

 

Ad 3.  

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 25 kwietnia do 21 czerwca 2019 roku: 

 

I. W okresie od 21 czerwca do 16 lipca 2019 roku wydano 6 Zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 99/19 z dnia 25 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia składu 

osobowego Gminnej Rady Sportu. 

2. Zarządzenie nr 100/19 z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie wydatków na rok 2019. 

3. Zarządzenie nr 101/19 z dnia 2 lipca 2019 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na przebudowę drogi gminnej nr 141 w miejscowości 

Jankowice gmina Szydłowiec od km 0+291,30 do km 1+206,28 – dł. 914,98. 

4. Zarządzenie nr 102/19 z dnia 3 lipca 2019 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży, położonej w Szydłowcu, 

oznaczonej nr działki 5756/104. 

5. Zarządzenie nr 103/19 z dnia 10 lipca 2019 roku w sprawie powołania z dniem 

10.07.2019 r. komisji przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania 

o udzielenie zamówienia z wolnej ręki na „Budowę sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w ulicy Źródlanej w Szydłowcu”. 

6. Zarządzenie nr 104/19 z dnia 10 lipca 2019 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie wydatków na rok 2019. 

 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północno-

wschodniej części miasta Szydłowiec;  

2) stwierdzenia ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie 

gminy Szydłowiec;  

3)  powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych;  
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4) zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników;  

5) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 roku;  

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i innych nauczycieli specjalistów oraz 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków 

i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć 

można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin;  

7) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec;  

8) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec;  

9) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla 

osób bezdomnych;  

10)  zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu;  

11) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Szydłowiec;  

12) pozbawienia kategorii drogi gminnej części ulicy Kościuszki w Szydłowcu;  

13) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Szydłowiec na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego;  

14) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części;  

15) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej;  

16) wyznaczenia aglomeracji Szydłowiec;  

17) wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/29/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2019-2030;  

18) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2019 

Nr IV/30/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r.  

 

III. W okresie od 21 czerwca do 16 lipca 2019 roku wydano: 

 dwie decyzje umorzeniowe dla osób fizycznych w łącznym zobowiązaniu pieniężnym 

na kwotę 467,00 zł, oraz odsetki w kwocie 9,00 zł, 

 jedną decyzję umorzeniową z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w kwocie 30,00 zł.  

 

IV. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na sesji w dniu 

21 czerwca 2019 roku: 

1. Uchwała Nr IX/58/19 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/29/18 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2019-2030 - uchwała w trakcie realizacji.  
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2. Uchwała Nr IX/59/19 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Szydłowiec na rok 2019 Nr IV/30/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 

2018 r. - uchwała w trakcie realizacji.  

3. Uchwała Nr IX/60 /19 w sprawie w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 

Szydłowca - uchwała zrealizowana.  

4. Uchwała Nr IX/61/19 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza 

Szydłowca z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 2018 rok - uchwała 

zrealizowana.  
5. Uchwała Nr IX/62/19 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szydłowca absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok - uchwała zrealizowana.  

 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru. 
 

Ad 4.  
Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że w budżecie gminy Szydłowiec na 

2019 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 

sesjami, tj. od 24.04.2019 r. do 21.06.2019 r. 

 

Zarządzeniem Nr 70/19 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 kwietnia 2019 r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 01095 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 71.678 zł  - z przeznaczeniem  na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej. 

2. W rozdziale 85215 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 481  zł  - z przeznaczeniem  na sfinansowanie wypłat 

zryczałtowanych dodatków energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii 

elektrycznej oraz kosztów obsługi tego zadania. 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 72.159 zł.  

 

Zarządzeniem Nr 82/19 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 maja 2019 r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 80103 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 1.403 zł - z przeznaczeniem  na realizację zadań 

w zakresie wychowania przedszkolnego w 2019 roku 

2. W rozdziale 85503 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 150 zł - z przeznaczeniem  na realizację zadań 

związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. 

3. W rozdziale 85228 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 7.000 zł - z przeznaczeniem  na organizowanie 

i świadczenia specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi. 
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4. W rozdziale 85214 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 131.900  zł  - z przeznaczeniem  na dofinansowanie 

wypłat zasiłków okresowych. 

5. W rozdziale 85216 Decyzją Wojewody Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 74.400  zł  - z przeznaczeniem  na dofinansowanie 

wypłat zasiłków stałych. 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 214.853 zł.  

Ogółem powyższymi Zarządzeniami zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 

287.012 zł. 

Ad pkt 5 ppkt 1.  

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie gminy Szydłowiec wraz 

z uzasadnieniem. Uchwałą Nr VI/45/19 z dnia 14 marca 2019 r. Rada Miejska w Szydłowcu 

zarządziła przeprowadzenie wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Szydłowiec, 

w związku z upływem kadencji dotychczasowych sołtysów i rad sołeckich. W związku z tym 

w poszczególnych sołectwach odbyły się zebrania wyborcze zwołane w trybie § 18 ust. 1 

Statutów Sołectw przez Burmistrza Szydłowca, na których przeprowadzone zostały wybory 

sołtysów i rad sołeckich. Wybory przeprowadzone zostały według zasad i trybu określonego 

w statutach poszczególnych sołectw z terenu Gminy Szydłowiec. Do Rady Miejskiej nie 

wpłynął żaden protest mieszkańców sołectw uprawnionych do głosowania przeciwko ważności 

przeprowadzonych wyborów sołtysa lub rady sołeckiej. Zgodnie z § 27 Statutów Sołectw Rada 

Miejska w drodze uchwały stwierdza ważność wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej. Zgodnie 

z § 6 ust. 3 Statutów Sołectw od dnia podjęcia przez Radę Miejską uchwały stwierdzającej 

ważność wyborów rozpoczyna się bieg pięcioletniej kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej. Biorąc 

powyższe pod uwagę podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodnicząca RM Dorota Jakubczyk podkreśliła, że ze względu na to że jest radną 

wybraną z terenu wiejskiego tj. sołectwa Majdów i Łazy chciałaby, podziękować wszystkim  

sołtysom. Życzyła im wszystkiego dobrego, przede wszystkim życzliwości ludzkiej, aby mogli 

spełniać oczekiwania mieszkańców sołectw. Na sołtysów spada obowiązek kierowania 

jednostką pomocniczą gminy jaką jest sołectwo. Sołtysi na co dzień spotykają się 

z mieszkańcami oraz ich problemami. W związku z tym, to na sołtysów spada najwięcej 

obowiązków. Sołtysi są łącznikami pomiędzy Burmistrzem i Radą Miejską a mieszkańcami, 

którzy oczekują od nich działania i pomocy. Życzyła sołtysom, aby mogli spełnić takie 

oczekiwania i marzenia mieszkańców, aby uzbroili się w cierpliwość, ponieważ czasami należy 

odczekać w realizacji niektórych zadań. Przede wszystkim życzyła sołtysom dużo zdrowia 

i hartu ducha.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk stwierdził, że zgodnie z § 27 Statutów Sołectw Rada 

Miejska w drodze uchwały stwierdza ważność wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej. Zgodnie 

z § 6 ust. 3 Statutów Sołectw od dnia podjęcia przez Radę Miejską uchwały stwierdzającej 

ważność wyborów rozpoczyna się bieg pięcioletniej kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej. 
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Dodał, że w najbliższym czasie wzorem lat ubiegłych warto by było spotkać się z wszystkimi 

nowo wybranymi sołtysami, aby omówić szczegóły współpracy i  przedstawić nowym 

sołtysom zmiany, które nastąpiły w statutach sołectw.  
 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 2.  

Inspektor Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Inwestycji Agnieszka Karpeta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej części miasta Szydłowiec.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa stwierdził, że podejmowana jest bardzo ważna 

uchwała. Prace nad tą uchwałą trwały trzy lata, od podjęcia uchwały intencyjnej w 2016 r. 

Bardzo ciężko pracowała Komisja Infrastruktury, która omawiała wszystkie wnioski 

mieszkańców, którzy byli zainteresowani zmianami w tym planie. Bardzo podziękował 

Przewodniczącemu RM, który bardzo angażuje się we wszystkie plany zagospodarowania 

przestrzennego. Podziękował Komisji Infrastruktury z przewodniczącym Arkadiuszem 

Sokołowskim oraz Wydziałowi Zagospodarowania Przestrzennego i Inwestycji Urzędu 

Miejskiego w Szydłowcu z naczelnikiem wydziału Urszulą Grzmil wraz z pracownikami.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk przyłączył się do podziękowań 

Wiceprzewodniczącego RM, podziękował w szczególności projektantce planu, ponieważ był 

to jeden z trudniejszych planów zagospodarowania przestrzennego.    

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 3.  

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w uchwale Nr IV/29/18 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2019-2030. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad pkt 5 ppkt 4.  

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2019 Nr IV/30/18 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2018 r. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że bardzo się cieszy zmianami wprowadzonymi przez 

projekt uchwały. Zmiany głównie dotyczą dotacji dla Gminy Szydłowiec. W szczególności 

cieszy dotacja odnośnie usuwania wyrobów zawierających azbest, ale także wsparcia ochrony 

powietrza tj. oczyszczacze powietrza do placówek oświatowych i systemów służących do 

informowania o jakości powietrza w Gminie Szydłowiec. Na posiedzeniach komisji toczyła się 

dyskusja na temat tej ostatniej dotacji, dlatego na sesji obecna jest Naczelnik Wydziału 

Funduszy Strukturalnych i Strategii Rozwoju Urzędu Miejskiego w Szydłowcu, która 

przedstawi informację szczegółową na temat zakupu tych oczyszczaczy powietrza do 

poszczególnych placówek oświatowych i ewentualnie dopowie o systemie służącym do 

informowania o jakości powietrza w Gminie.  

 

Naczelnik Wydziału Funduszy Strukturalnych i Strategii Rozwoju Milena Gruszczyńska 

poinformowała, że zakupionych będzie 25 sztuk oczyszczaczy powietrza, które będą w każdym 

pomieszczeniu w punktach przedszkolnych oraz w pomieszczeniach szkół, w których znajdują 

się oddziały przedszkolne. Urządzenia oczyszczające są urządzeniami dostępnymi na rynku. 

Pochłaniają powietrze do 100 m2. Przy czym każde pomieszczenie, w którym będzie 

zainstalowany oczyszczacz ma powierzchnie od 60 m2 do ponad 80 m2.  

Czujników zostanie zakupionych 5 sztuk, oraz dwie tablice informacyjne. Planowany jest 

montaż tych czujników na PSP Nr 2, na SCK-Zamek, na osiedlu Nad Zalewem, 

na ul. Mickiewicza, na ul. Piaskowej przy budynkach socjalnych oraz osiedlu domków 

jednorodzinnych na ul. Hubala. Na razie wszystko jest jeszcze planowane. Tablice będą 

umieszczone na osiedlu Nad Zalewem, na ul. Mickiewicza oraz na budynku ratusza. Czujniki 

oraz tablice będą wiązał się z późniejszymi kosztami tj. abonamentem, dlatego przyjęto 

wstępnie zakup pięciu czujników, aby sprawdzić ich działanie oraz jak ten system będzie się 

sprawdzał.  

 

Radna Anna Majstrak zapytała czy w przyszłości będą jeszcze zakupywane takie 

oczyszczacze dla szkół i starszych dzieci.  

 

Naczelnik M. Gruszczyńska stwierdziła, że jeżeli program ,,Mazowiecki Instrument Wsparcia 

Ochrony Powietrza” będzie kontynuowany na lata przyszłe, będzie to nadal wykonywane. 

Wsparcie w tym przypadku było w granicach 50% do wartości zadania. Kupione zostanie 25 

sztuk, w przyszłości pewnie będzie to kontynuowane, ale będą podejmowane decyzje, gdy będą 

znane zasady programu.   

 

Radny Maciej Kapturski zapytał o koszt eksploatacji tych oczyszczaczy powietrza. Czy 

występują tam jakieś wymienne filtry. Jak wysokie są abonamenty w przypadku czujników 

oraz jakie wystąpią koszty ogólne w związku z konserwacją tych urządzeń. 
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Naczelnik M. Gruszczyńska poinformowała, że w przypadku oczyszczaczy powietrza 

wybrany model jest najtańszy pod kątem ekonomicznym w eksploatacji. Oczyszczacze, które 

Gmina planuje kupić będą posiadały filtry wymienne co trzy lata. Filtr kosztuje w granicach 

200 zł. W przypadku czujników to abonament w granicach 30 zł netto miesięcznie, jest to 

najtańszy możliwy abonament. Tablica informacyjna nie ma abonamentu, ale ma karty, które 

należy co dwa lata wykupić. Nie wiadomo obecnie w jakiej to będzie kwocie, ponieważ co 

miesiąc ulegają zmianie ich ceny. Z pewnością na początku Gmina będzie je miała w cenie 

zakupionych tablic.  

 

Przewod. M. Koniarczyk poinformował, że dotychczas na terenie gminy Szydłowiec nie było 

żadnego takiego urządzenia stąd bardzo się cieszy, że podjęto decyzję o zakupie. Najbliższy 

taki czujnik znajduje się w Gminie Chlewiska. Z pewnością będzie to udogodnienie dla 

mieszkańców, którzy na bieżąco będą mogli śledzić informacje o stanie powietrza, zwłaszcza 

w okresach grzewczych.   

 

Radny Maciej Kapturski zapytał w sprawie wyników zanieczyszczonego powietrza. Czy 

mieszkańcy będą mogli na bieżąco śledzić takie wyniki np. na stronach Urzędu Miejskiego czy 

wyłącznie na tych tablicach.  

 

Naczelnik M. Gruszczyńska poinformowała, że wyniki zanieczyszczenia powietrza będzie 

można śledzić zarówno na tablicy i stronie Urzędu Miejskiego. Także na popularnych 

serwisach informacyjnych np. Onet, Interia lub w aplikacji pogodowej. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 ppkt 5. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych wraz z uzasadnieniem. 

W związku z upływającą kadencją ławników Prezes Sądu Okręgowego w Radomiu pismem nr 

Adm-0150-3/19 z dnia 24 kwietnia 2019 r. określił liczbę ławników jaka powinna być wybrana 

na kadencje 2020 – 2023. Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. z 2019 r., poz. 52 ze zm.) wyborów ławników dokonuje Rada Miejska 

w Szydłowcu, najpóźniej w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja 

dotychczasowych ławników. Przed przystąpieniem do wyborów Rada powołuje zespół, który 

przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników, 

w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Mając 

powyższe na uwadze podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Do składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

zaproponowano następujących kandydatów:  

1) Jadwiga Kopycka - przewodnicząca zespołu; 

2) Anna Majstrak - zastępca przewodniczącej zespołu; 

3) Dorota Kubiś - członek zespołu; 
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4) Marek Artur Koniarczyk - członek zespołu. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę na członkostwo w zespole.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz  

zaproponowanymi kandydatami – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 ppkt 6. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 

komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników wraz 

z uzasadnieniem. W związku z upływającą kadencją ławników Rada Miejska w Szydłowcu 

dokonuje, najpóźniej w październiku, wyborów ławników na kadencję 2020 – 2023.  Zgodnie 

z ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz.U. z 2019 r., poz. 

52 ze zm.) przed dokonaniem wyboru  Rada zasięga od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. Informacje o kandydacie na ławnika uzyskuje się 

i sporządza na zasadach określonych dla informacji o kandydacie do objęcia stanowiska 

sędziowskiego. Mając powyższe na uwadze podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni 

uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 7. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 roku. W projekcie uchwały podstawa prawna projektu uchwały w zakresie 

powołania Dziennika Ustaw jako miejsca publikacji ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo 

oświatowe otrzymuje brzmienie: ,,(Dz. U. z 2019 r., poz. 1148)”.  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 8. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniająca 
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uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i innych nauczycieli specjalistów oraz nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec 

oraz określenia trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu 

w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin wraz 

z uzasadnieniem. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 9. 

P. o. Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec wraz z uzasadnieniem.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 10.  

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. W oparciu o przepisy 

ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty, w tym art. 90d ust. 4 i ust. 5 zachodzi 

konieczność zmiany nazwy szkół ponadgimnazjalnych na szkoły ponadpodstawowe. Ponadto 

informacja o wyznaczonych terminach przedłożenia faktur/rachunków lub innych dokumentów 

poświadczających wydatki związane ze stypendium szkolnym określonych w decyzjach nie jest  

zawarta w Regulaminie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec, dlatego też niezbędnym jest uzupełnienie 

zapisów regulaminu. Ww. zmiany  podyktowane są koniecznością dostosowania zapisów 

regulaminu do obowiązujących przepisów. Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały 

jest uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 11.  

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych 

wraz z uzasadnieniem. Celem uchwały jest ustalenie szczegółowych zasad odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych. Na podstawie art. 97 ust. 5 ustawy z dnia 12 marca 2004r. 

o pomocy społecznej (Dz. U. z 2018 r. poz. 1508 z późn, zm.) Rada Miejska w drodze uchwały 

ustala, w zakresie zadań własnych, szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. Zgodnie z art. 51 ust. 4 i 5 ustawy o pomocy 

społecznej ośrodkiem wsparcia może być ośrodek wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, dzienny dom pomocy, dom dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, 

schronisko dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi oraz klub samopomocowy. 

Za ośrodek wsparcia uznaje się również schronisko dla osób bezdomnych pomimo 

nieświadczenia w nim usług opiekuńczych oraz specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Zgodnie z ustawą z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. z 2018 r. poz. 1508 

z późn. zm.) udzielanie schronienia osobom tego pozbawionym jest zadaniem własnym gminy 

o charakterze obowiązkowym i mówi o tym art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy o pomocy społecznej. 

Przyznanie pomocy w formie schronienia następuje przez przyznanie tymczasowego 

schronienia w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi czy noclegowni. Ponadto tymczasowe schronienie może być 

udzielone osobie bezdomnej również w formie ogrzewalni, która umożliwia interwencyjny, 

bezpieczny pobyt w ogrzewanych pomieszczeniach wyposażonych co najmniej w miejsca 

siedzące. Należy nadmienić, iż pomoc przyznawana w formie tymczasowego schronienia 

w ogrzewalni lub noclegowni zgodnie z art. 48a ust. 8 ustawy o pomocy społecznej nie wymaga 

przeprowadzenia rodzinnego wywiadu środowiskowego oraz wydania decyzji 

administracyjnej, a wydatki poniesione za udzieloną pomoc nie podlegają zwrotowi. Na 

podstawie art. 97 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej opłatę za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi ustala podmiot 

kierujący w uzgodnieniu z osoba kierowaną, uwzględniając przyznany zakres usług. Osoby 

skierowane do schronisk nie ponoszą opłat, jeżeli ich dochód nie przekracza kwoty kryterium 

dochodowego osoby samotnie gospodarującej lub kryterium dochodowego na osobę w rodzinie 

określonego w ustawie o pomocy społecznej. Ponieważ udzielenie schronienia osobom tego 

pozbawionym jest zadaniem własnym gminy o charakterze obowiązkowym to Rada Miejska 

w związku z art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej w drodze uchwały ustala szczegółowe 

zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

Uchwała ustalająca odpłatność za pobyt  w schroniskach dla osób bezdomnych dotyczy kobiet 

oraz mężczyzn, dla których ostatnim miejscem zameldowania na pobyt stały była Gmina 

Szydłowiec, bez względu na miejsce usytuowania schroniska. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



14 

 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 12. 

Inspektor ds. remontowo –budowalnych Mirosław Sasal przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu wraz 

z uzasadnieniem. Zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., 

poz. 506) do zadań własnych gminy należy zaspakajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty 

w sprawach obejmujących gminne drogi i ulice. Do dróg gminnych zalicza się drogi 

o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych. Zachodzi zatem 

potrzeba zaliczenia nowych dróg o znaczeniu lokalnym do kategorii dróg gminnych i ustaleniu 

ich przebiegu  w celu uzupełnienia sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Zaliczenie 

dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenie ich przebiegu następuje w drodze uchwały Rady 

Gminy po zasięgnięciu opinii właściwego Zarządu Powiatu - art. 7 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 

21 marca 1985 roku o drogach publicznych (Dz. U.  z 2018 r. poz. 2068 ze zm.).  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. M. Koniarczyk poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury padło 

pytanie dotyczące nieumieszczenia w tym wykazie kilku dróg z kategorii dróg gminnych. Radni 

otrzymali informację, że obecny stan prawny działek np. przy ul. Jodłowej, ul. Anny Sapieżyny, 

ul. Krętej nie pozwala na zaliczenie tych ulic do kategorii dróg gminnych i jeżeli nastąpi zmiana 

stanu prawnego powyższe ulice zostaną niezwłocznie dołączone do tego wykazu.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 13. 

Inspektor ds. remontowo –budowalnych Mirosław Sasal przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Na podstawie art. 18 ust. 2, pkt 9 lit a) 

ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., poz. 506), w celu zapewnienia korzystania 

z urządzeń i instalacji służących do przesyłu energii elektrycznej – przyłącza energetycznego, 

podziemnej linii kablowej średniego napięcia, na wniosek inwestora: Mazovia Solar 2 

Sp. z o. o. z Warszawy o ustanowienie służebności przesyłu, niezbędne jest podjęcie uchwały 

rady gminy dotyczącej obciążenia służebnością przesyłu działek, których właścicielem jest 

Gmina Szydłowiec. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 16 do protokołu.  
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Ad pkt 5 ppkt 14. 

Inspektor ds. remontowo –budowalnych Mirosław Sasal przedstawił autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej części ulicy Kościuszki 

w Szydłowcu o treści: § 3 otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z mocą 

obowiązującą od dnia 1 stycznia 2020 r., pod warunkiem zaliczenia drogi opisanej w § 1 do 

kategorii dróg wojewódzkich przez Sejmik Województwa Mazowieckiego.” Dotychczasowy 

projekt uchwały wskazywał, że wchodzi ona w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Celem doprecyzowania i uniknięcia 

wątpliwości, co do mocy obowiązywania uchwały, w związku z brzmieniem art. 10 ust. 3 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 2068 z późn. 

zm.): „Pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, z wyjątkiem przypadku wyłączenia drogi 

z użytkowania, jest możliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia tej drogi do nowej 

kategorii. Pozbawienie i zaliczenie nie może być dokonane później niż do końca trzeciego 

kwartału danego roku, z mocą od dnia 1 stycznia roku następnego.”, wprowadza się 

przedmiotową autopoprawkę. 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

ich przebiegu wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 2 ustawy o samorządzie 

gminnym do zadań własnych gminy należy zaspakajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty 

w sprawach obejmujących gminne drogi i ulice. Do dróg gminnych zalicza się drogi 

o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych.  Przychylając się do 

wniosku Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o pozbawienie odcinka ul. Kościuszki, 

od obecnego ronda zjazdowego na drogę S7 do ul. Metalowej w Szydłowcu, statusu drogi 

gminnej i docelowo zaliczenia jej do kategorii dróg wojewódzkich, umożliwi zachowanie ciągu 

dróg wojewódzkich na terenie Gminy Szydłowiec. Pozbawienie drogi kategorii drogi gminnej 

następuje w drodze uchwały Rady Gminy po zasięgnięciu opinii właściwego Zarządu Powiatu 

– art. 7 ustawy w związku z art. 10 ust. 2 z dnia 21 marca 1985 roku o drogach publicznych. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 15. 

Inspektor ds. remontowo –budowalnych Mirosław Sasal przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Szydłowiec na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

drogowego wraz z uzasadnieniem. W myśl art. 40 ust. 8 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 

o drogach publicznych (Dz. U. z 2018r poz. 2068 ze zmianami), organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego, w drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka 

samorządu terytorialnego, wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego. 

Wprowadzenie nowych stawek pozwoli zachęcić potencjalnych inwestorów do budowy 

infrastruktury telekomunikacyjnej w ramach sieci szerokopasmowej oraz rozszerzać je 

o inwestycje uzupełniające. Zbudowana sieć będzie mogła mieć charakter otwarty, tzn. że 

wszyscy operatorzy, również lokalni będą mogli skorzystać z nowoczesnej infrastruktury, 

oferując tam swoje usługi. Takie rozwiązanie pozwoli mieszkańcom na dostęp do wysokiej 
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jakości usług multimedialnych u wybranego indywidualnie dostawcy. Mając powyższe na 

uwadze podjęcie uchwały uważam za zasadne. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 16. 

Pracownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Józef Walkiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie  wymagań, jakie powinni spełniać 

przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, 

a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części wraz z uzasadnieniem. Zgodnie 

z art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 1454 ze zm.) - rada gminy ma obowiązek określenia w drodze uchwały 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie: 

1) ochrony przed zwierzętami bezdomnymi; 

2) prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części. W związku z tym przyjęcie powyższej uchwały jest w pełni 

uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 17. 

Podinspektor Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony 

Środowiska Monika Zugaj przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej wraz z uzasadnieniem. W związku 

z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z dnia 13 września 1996 

roku (Dz. U. z 2018 r. poz. 1454 ze zm.) oraz wejściem w życie rozporządzenia o ochronie 

danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r. (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016) konieczne jest 

dostosowanie istniejących wzorów deklaracji do nowych wymogów prawnych. Wejście 

w życie rozporządzenia o ochronie danych osobowych spowodowało konieczność dodania we 

wzorach deklaracji klauzuli informacyjnej dot. przetwarzania danych osobowych. Biorąc 

powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 20 do protokołu.  
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Ad pkt 5 ppkt 18. 

Pracownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Józef Walkiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 72/09 Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego z dnia 15 czerwca 2009 roku w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Aglomeracja, zgodnie z definicją zawartą 

w ustawie Prawo wodne to teren, na którym zaludnienie lub działalność gospodarcza są 

wystarczająco skoncentrowane, aby ścieki komunalne były zbierane i przekazywane do 

oczyszczalni ścieków albo do końcowego punktu zrzutu tych ścieków. Działają w oparciu 

o art. 92 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne (Dz. U. z 2018 r. poz. 2268 ze zm.) 

Burmistrz Szydłowca dokonał przeglądu obszarów i granic aglomeracji wyznaczonej uchwałą 

nr 72/09 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 15 czerwca 2009 roku w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Szydłowiec (Dz. Urz. Woj. Maz. Z 2009 roku, poz. 3503). W wyniku 

przeglądu ustalono, iż zachodzi potrzeba dostosowania obszaru aglomeracji Szydłowiec do 

aktualnego stanu prawnego. Wyłączenie z aglomeracji Szydłowiec miejscowości Wola 

Korzeniowa oraz części miejscowości Sadek podyktowane jest tym, iż na 1 km sieci systemu 

kanalizacji zbiorczej, liczba mieszkańców nie przekracza 120 osób, a zatem nie uzyskuje się 

wskaźnika uzasadniającego pozostawanie tych miejscowości lub ich części w granicach 

aglomeracji. Ponadto wyłączenie tych obszarów z granic aglomeracji pozwoli na uzyskanie 

dofinansowania na skanalizowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, gdyż 

warunkiem koniecznym do uzyskania środków finansowych z tego źródła jest lokalizacja tych 

miejscowości poza obszarem aglomeracji. Zgodnie z art. 87 ustawy Prawo wodne, obecnie 

kompetencja do podejmowania uchwał w sprawie wyznaczania aglomeracji należy do rady 

gminy. Zgodnie zaś z art. 565 ust. 2 tej ustawy, dotychczasowe akty prawa miejscowego 

wydane na podstawie art. 43 ust. 2a ustawy uchylanej w art. 573 zachowują moc nie dłużej niż 

do dnia 31 grudnia 2020 r. i mogą być zmieniane. Biorąc pod uwagę powyższe argumenty, 

podjęcie niniejszej uchwały przez Radę Miejską w Szydłowcu jest w pełni zasadne. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Radny Maciej Kapturski odczytał złożone przez siebie interpelacje. /w zał. do prot./ 

 

Zapytał, także w imieniu mieszkańców o działkę na osiedlu Wschód otoczoną blokami, która 

jest bardzo mocno zarośnięta. Mieszkańcy się martwią, że występuje tam zagrożenia pożarowe. 

Zapytał do kogo należy się zwrócić, aby działka ta została pokoszona.  

 

Przewod. M. Koniarczyk złożył interpelacje na piśmie. /w zał. do prot./  

 

Ad 7. 

Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 

 Pismo z dnia 17 czerwca 2019 r. od mieszkańców domów przy ul. Radomskiej 

w sprawie ustalenia ciszy nocnej na terenie miasta Szydłowca. 
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 Pismo z dnia 27.06.2019 r. od Młodzieżowej Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie 

zaprzestania korzystania z plastikowych kubków i innych wykorzystywanych podczas 

sesji plastikowych mieszadeł itp. 

 Pismo z dnia 5 lipca 2019 r. do Katarzyny █████ dotyczące zaproszenia na 

posiedzenie Komisji Infrastruktury w dniu 10 lipca 2019 r. 

 Pismo z 10.07.2019 r. od Ministerstwa Cyfryzacji ws. nowelizacji ustawy o wspieraniu 

rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnej oraz niektórych innych ustaw. 

 Zaproszenie z dnia 8 lipca 2019 r. od Towarzystwa Patriotycznego im. Ks. Romana 

Kotlarza w Szydłowcu do udziału w corocznej Mszy Św. w intencji Sługi Bożego 

Ks. Romana Kotlarza i Jego beatyfikacji. 

 Pismo z dnia 8.07.2019 r. od mieszkańców Szydłówek II w sprawie wyrażenia zgody 

na przyłączenie do sołectwa Szydłówek I pod Świerczkiem.  

Ad 8.  

Przewod. M. A. Koniarczyk poinformował, że otrzymał zaproszenie na spotkanie, które 

odbędzie się 24 lipca 2019 r. w Międzygminnej Strefie Aktywności Gospodarczej w sprawie 

ekonomii społecznej tj. powstania spółdzielni socjalnej. 
Odczytał zaproszenie od organizatorów IX Dnia Jagody w Sadku, które odbędzie się 20 lipca 

2019 r.  

Dyrektor PSP w Sadku przekazała podziękowania dla radnych, którzy wspierali organizację 

imprez na terenie PSP w Sadku. Podziękowania otrzymali radny Marek Cegliński i radny Paweł 

Surdy.  

 

Ad 9. 

Na tym porządek X sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam X sesję Rady Miejskiej 

w Szydłowcu” zamknął X sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1130 do godz. 1400 

 

Rada podjęła uchwały: X/63/19, X/64/19, X/65/19, X/66/19, X/67/19, X/68/19, X/69/19, 

X/70/19, X/71/19, X/72/19, X/73/19, X/74/19, X/75/19, X/76/19, X/77/19, X/78/19, X/79/19, 

X/80/19. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu był Łukasz Stasiak.  

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 
 

Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r. (Dz. U. 

z 2019 r., poz. 1429). W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych.  

 

Wyłączenia dokonał Łukasz Stasiak – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 


